
EPÜ juhatuse koosolek 8.11.2014 kell 19.00
Põltsamaa Kultuurikeskuses

Osalesid: Harry Illak, Bert Langeler, Peeter Änilane, Riho Sild ja Valdo Rüütelmaa.
Skype vahendusel osales Andres Avarand

Puudus: Kaido Kivi

1. Eesti Kooriühingu aastapreemiate nominendid.
EPÜ liikmete hääletustulemusena ja EPÜ juhatuse arutelu tulemusena esitab Eesti Puhkpillimuusika 
Ühing Eesti Kooriühingule aastapreemiate nominendid. Nominendi kandidaadid on esitatud pingereas.

Orkestrid: VOP, Viljandi Muusikakooli vanemaastme PO, Bigband Tartu, Politsei PO
Orkestridirigendid: Hando Põldmäe, Bert Langeler, Tarmo Kivisilla
Noored dirigendid: Henri Christofer Aavik, Priit Rusalepp, Riivo Jõgi
Aasta toetaja: Viljandi linn
Aasta tegu: CISMi aastakonverents
Aasta korraldajad: Bert Langeler kui CISMi Eestisse tooja ning Valdo Rüütelmaa ja Toomas Vavilovi 
Noorte Orkestrijuhtide konkursi korraldamine.
Aastaplaat: Politsei- ja Piirivalveorkestri CD
Aasta helilooja: Tõnis Kõrvits, Ott Kask, Timo Steiner
Aasta üksmeelepreemia: Võru linn
Kultuurkapitali aastapreemia: Andres Avarand

Otsus: Valdo Rüütelmaa korraldab KÜ aastanominentide annotatsioonid

2. EPÜ 2015 tegevuskava.
H. Illak: 1. detsembril otsustame, mis läheb tegevuskavasse. Kõik EPÜ liikmed peaksid saatma 
informatsiooni enda ettevõtmiste ja kontsertide kohta. Ka vabariiklikud kollektiivid. Tuleks õpetada 
arvutiprogrammi kuidas teha küsitlusi, koostada pressiteateid jne.
A. Avarand: Kas seda ei tule liiga palju kui kõik orkestrid saadavad oma info.
V. Rüütelmaa: Võiksime teha küsitluse milliseid koolitusi oleks orkestritele vaja.
H. Illak: Orkestrite tegevustest tuleb eraldi lisa. Ootan VOPi ja ENPO aastaplaani.
Otsus: Kuni 1. detsembrini on 2015. aasta tegevuskava täiendamine.

3. EPÜ liikmelisus – liikmekaardid.
H. Illak: Tuleks kasutusele võtta liikmekaardid. Tähelepanu pöörata orkestriaktiivile, 
orkestrivanematele.
P. Änilane: Maakohtades on väga keeruline sellist aktiivi leida.
A. Avarand: Kuidas liikmekaardid inimesteni jõuavad?
H. Illak: Kõigile saadetakse lingid, mida avades saab täita.
V. Rüütelmaa: Informatsiooni võiks liikmekaartidel olla rohkem.
Riho Sild: Kas saame kasutada laulupeo andmebaasi?
H. Illak: Kas teha ühtne liikmemaks? Lükkame selle idee tulevikku. Täiendame liikmekaarte. Eesti 
Laulupeo- ja Tantsupeo Sihtasutusega on kokkulepe, et võime kasutada nende andmebaasi.

Otsus: Liikmekaardid võtab EPÜ kasutusele. 15. novembrini 2014 ootame täpsustusi. Liikmebaasi  
arendame edasi koostöös Eesti Laulu- ja Tantsupeo SAga.



4. Orkestrimuusikavideote konkurss.
H. Illak: Kas otsustame korraldada orkestrivideote konkursi?
R. Sild: Võiksime korraldada.
P. Änilane: Igati poolt.
Otsus: Korraldame orkestritele videokonkursi. 

5. CISMi konverentsi vahekokkuvõte 
Illak: CISM jäi  majanduslikult plussi. Oleme kokkuleppinud, et Bert toob EPÜle ülejäänud raha eest 
noote. Konverents oli hea võimalus tutvustada Eesti puhkpillimuusikat. 

6. EPÜ suurkogu.
H. Illak: EPÜ suurkogule tuleks rohkem materjale ettevalmistada, et kohapeal ei hakkaks ette lugema.
V. Rüütelmaa: Kas oleks võimalik volikogu siduda mõne koolitusega kui orkestrijuhid juba Tallinna 
tulevad?
B. Langeler: Hea võimalus on tutvustada ka uusi noote.
Otsus: EPÜ volikogu toimub 31. jaanuaril 2015 ja võimalusel siduda mõne koolitusega 
orkestrijuhtidele.

Koosolekut juhatas: Harry Illak

Protokollis: Valdo Rüütelmaa


